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Svar fra de øvrige lokaludvalg om Christianshavns Lokaludvalgs oplæg 

"Billige boliger i byen - Boligpolitik - Bypolitik" 
 

 

Brønshøj-Husum Lokaludvalg den 20. april 2021 
 
 Brønshøj-Husum lokaludvalg har modtaget jeres henvendelse og invitation til, at vi 

kommenterer jeres dokument om by- og boligpolitik.  

Vi har indledningsvist drøftet jeres henvendelse i vores forretningsudvalg. 

Forretningsudvalget vurderer ikke, at temaerne om by- og boligpolitik egner sig til 

drøftelser på et lokaludvalgsmøde på baggrund af det fremsendte. Vi mener, at det er en 

større, politisk drøftelse, der egner sig bedre til en konference eller et større fælles møde 

herom. 

 

Vesterbro Lokaludvalg den 23. april 2021 

Vesterbro Lokaludvalg takker for henvendelsen. Lokaludvalget vil tage Christianshavns 

Lokaludvalgs overvejelser med i sit videre arbejde.  

 

Amager Vest Lokaludvalg den 27. april 2021 

Vi takker for orienteringen og den fine hensigtserklæring. Vi er i lokaludvalget også meget 

optaget af disse problematikker, og derfor vil vi også meget gerne deltage i en egentlig 

involvering i debatten. Vi vil derfor opfordre jer til at planlægge en egentlig bydækkende 

debat med involvering af borgere og øvrige interessenter på tværs af lokaludvalg.  

 

Amager Øst Lokaludvalg den 6. maj 2021 

Tak for jeres henvendelse, som Amager Øst Lokaludvalg har drøftet på sit møde den 22. 

april 2021.  

Vi mener ikke det er lokaludvalgenes opgave at drive generel boligpolitik og vil derfor ikke 

være medunderskriver på skrivelsen.  

Vi vil dog gerne anerkende, at I tager en spændende problemstilling op, som kan være til 

inspiration for lokaludvalgenes arbejde. 

 

Kongens Enghave Lokaludvalg den 12. maj 2021 

Kgs. Enghave Lokaludvalg takker for henvendelsen. Lokaludvalget vil tage 

Christianshavns Lokaludvalgs overvejelser med i sit videre arbejde. 
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Bispebjerg Lokaludvalg den 18. maj 2021 
 Vi takker for jeres store arbejde med at formulere disse ønsker og politiker.  

 

Vi har drøftet det i bymiljøudvalget under lokaludvalget. På mange punkter kan vi nikke 

genkendende til problematikkerne, andre steder mener vi præcis det modsatte.  

Men helt overordnet er det vores opfattelse, at de fleste af punkterne ligger udenfor 

Lokaludvalgenes råderum og indflydelsessfære. Derfor vælger vi at takke nej til en fælles 

henvendelse.  

Held og lykke med det 

 

Østerbro Lokaludvalg den 21. maj 2021 

Østerbro Lokaludvalg takker for henvendelsen vedrørende by- og boligpolitik. 

Lokaludvalget synes at der er mange gode elementer i skrivelsen og kan tilslutte sig 

ønsket om flere billige boliger.  

Lokaludvalget mener dog det er vanskeligt at forestille sig uden at der også bygges i 

højden. Lokaludvalget understreger, at der kan være forskel på byggeri i forskellige 

bydele.  

Østerbro Lokaludvalg vil drøfte problemstillingen med politikerne på Østerbroweekend og i 

forbindelse med valgmøde i efteråret. 

 

Vanløse Lokaludvalg den 4. juni 2021 

Vanløse Lokaludvalg har besluttet ikke at kommentere på Christianshavns Lokaludvalgs 

oplæg om Boligpolitik – Bypolitik.  

Se lokaludvalgets behandling i møde den 27. maj 2021 her: | Københavns Kommune 

(kk.dk) 

 
Indre By Lokaludvalg den 16. juni 2021: 
Indre By Lokaludvalg takker for oplægget "Billige boliger i byen - Boligpolitik - Bypolitik". Vi 
vil arbejde med temaet i en Indre By-kontekst og i den forbindelse bruge oplægget som 
inspiration 

 

https://www.kk.dk/node/14403/27052021/edoc-agenda/1f624396-b117-4269-8b9b-732dbf748394/d59fafb6-e0be-47c7-bbcc-c0aecbf8b082
https://www.kk.dk/node/14403/27052021/edoc-agenda/1f624396-b117-4269-8b9b-732dbf748394/d59fafb6-e0be-47c7-bbcc-c0aecbf8b082

